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Protokół Nr XXXVIII/2017 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie 13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości 
zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu  Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat porządku obrad.  

II. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oławie z dnia 25 października br. oraz 15 

listopada br. 

III. Informacja Pełnomocnika ds. Pacjenta z działalności za rok 2016. 

IV. Informacja na temat stanu dróg oraz przygotowanie do akcji „Zima”, przedstawiona 

przez kierownika Powiatowego Zarządu Drogowego w Oławie- Wojciecha Drożdżala. 

V. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej Sesji. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1. w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2017, 

2. zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Oławskiego, 

3. w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Oławie dotyczącej obniżenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości zabytkowych, 

4. w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i 

zbywania udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Powiat Oławski, 

5. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na inwestycje z zakresu ochrony 

środowiska związanych z ograniczeniem niskiej emisji, 

6. stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Specjalną Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie, 

7. zmieniającej uchwałę w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

1 im. Tadeusza Kościuszki w Oławie i utworzenia zespołu pod nazwą Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Oławie, 

8. zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w 

Jelczu Laskowicach, 

9. zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

im. Zjednoczonej Europy w Oławie, 

10. zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Specjalnych w Oławie, 

11. w sprawie pozbawienia części drogi 1541D położonej w obrębie Chwałowice 

kategorii drogi powiatowej, 

12. w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
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13. zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Oławie Nr XXIX/152/2017 z dnia 22 lutego 

2017 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację tych zadań w 

2017 roku, 

14. w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych powiatu 

oławskiego na lata 2018-2023”. 

VII. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

  

 
Następnie przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad sesji poprzez 
wprowadzenie punktu dotyczącego informacji Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie o 
wynikach kontroli przeprowadzonej w Szpitalnym Oddziale Ratunkowym w Oławie. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zmiany porządku obrad sesji. W 
glosowaniu uczestniczyło 13 radnych.   

 

Z uwagi na brak dalszych uwag, przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad II 

Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oławie z 25 października i 15 listopada 
2017 r. 

 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad III 

Informacja Pełnomocnika ds. Pacjenta z działalności za rok 2016. 

 

Pełnomocnik ds. pacjenta Barbara Wojtasik przedstawiła ww. informację /załącznik nr 3 do 

protokołu/. 

 

Ad IV 

Informacja na temat stanu dróg oraz przygotowanie do akcji „Zima”, 

przedstawiona przez kierownika Powiatowego Zarządu Drogowego w Oławie- 

Wojciecha Drożdżala. 

 

Kierownik Powiatowego Zarządu Drogowego w Oławie przedstawił ww. informację /załącznik nr 
4/. 

 

Ad V 

Informacja przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o wynikach kontroli 

przeprowadzonej w Szpitalnym Oddziale Ratunkowym SP ZOZ w Oławie. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił ww. informację /załącznik nr 5/. 

 

Ad VI 

 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

 
Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 6/. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Krystyna Cecko, która zapytała o zmiany w Regulaminie 
Organizacyjnym Powiatowego Urzędu Pracy w Oławie. Ponadto radna zapytała o kwalifikacje 
osoby świadczącej pomoc w zawodowej rodzinie zastępczej? 

 

W odpowiedzi radnej starosta wyjaśnił, iż zmiany w Regulaminie Organizacyjnym PUP w Oławie 
związane są z przesunięciem dwóch pracowników z remontowanej filii w Jelczu-Laskowicach 
do Oławy. 

 

Radna Krystyna Cecko zapytała, czy w obecnej sytuacji uzasadnione jest utrzymanie filii PUP w 
Jelczu-Laskowicach? 

 

Starosta poinformował, iż liczba zarejestrowanych osób bezrobotnych na terenie powiatu 
oławskiego praktycznie nie ulega zmianom, jednakże na uwadze należy mieć również fakt, iż do 
zadań pracowników filii Powiatowego Urzędu Pracy w Jelczu-Laskowicach należy również 
szereg zadań sprawozdawczych. Ponadto od 1 stycznia 2018 r. PUP będzie realizował nowe 
zadania, m.in. rejestrację cudzoziemców. W kwestii kwalifikacji osoby świadczącej pomoc w 
zawodowej rodzinie zastępczej starosta wyjaśnił, iż jest to osoba, która pomaga w różnego 
rodzaju pracach gospodarczych, zatem kwalifikacje pedagogiczne nie są wymagane. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński poprosił starostę o przedstawienie informacji na 

temat działań Zarządu Powiatu podejmowanych odnośnie PKS S.A. w Oławie. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż działania obejmowały m.in. przygotowanie i 

dopracowanie treści uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz 
obejmowania, nabywania i zbywania udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez 
Powiat Oławski, a ponadto ogłoszono zapytanie ofertowe dotyczące przygotowania analizy 
możliwości i zasadności zbycia akcji spółki komunalnej PKS S.A. Następnie starosta 
przedstawił zakres przedmiotowej analizy, po czym poinformował, iż wpłynęło kilka ofert, które 
niebawem zostaną zweryfikowane przez Zarząd, po czym zostanie przedstawiona Radzie 
Powiatu analiza dotycząca wyłonienia inwestora strategicznego dla PKS S.A.  

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Joanna Kruk-Gręziak, która poprosiła o wyjaśnienia 

odnośnie działań podjętych w zakresie ogłoszenia zapytania ofertowego. Radna powiedziała, iż 
nie przypomina sobie, aby przedmiotowe działania były przedmiotem posiedzenia Zarządu 
Powiatu. 
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Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż przedmiotowe zadanie oraz środki finansowe  

zostały zawarte w uchwale budżetowej, natomiast obecnie zadanie zostało uruchomione.  

 

Z uwagi na brak dalszych pytań przewodniczący Rady przystąpił do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 
Ad VII 
 
 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 
 
1/ w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2017, 

 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/194/2017 /załącznik nr 
7/, w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2017. 

 

2/ zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Oławskiego, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/195/2017 /załącznik nr 

8/, zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Oławskiego. 

 

3/ w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Oławie dotyczącej obniżenia 
bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości zabytkowych, 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński przedstawił treść projektu uchwały. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Przemysław Pawłowicz, który wyraził opinię, iż rozłożenie 

płatności na okres 5 lat nie jest korzystne. Następnie radny zapytał na jaki cel publiczny 
zostanie przeznaczona ta nieruchomość? Na zakończenie radny zapytał, czy kaucja, która 
został wpłacona przez poprzedniego nabywcę została zwrócona? 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż cel publiczny nie został zdefiniowany przez 
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Wójta Gminy Oława, a ponadto niezbędna jest opinia konserwatora zabytków w tym zakresie. 
Dalej starosta wyjaśnił, iż kaucja wpłacona przez poprzedniego nabywcę tej nieruchomości 
została w całości zajęta przez komornika. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/196/2017 /załącznik nr 
9/, w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Oławie dotyczącej obniżenia bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości zabytkowych. 

 

4/ w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i 
zbywania udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Powiat Oławski, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Joanna Kruk-Gręziak która mając na względzie zapisy 

zawarte w § 5 pkt 2, który brzmi: „Do zbycia udziałów lub akcji stosuje się odpowiednio przepisy 
określone w art. 11-16 ustawy z dnia 16 grudnia 2016 r. o zasadach zarządzania mieniem 
państwowym” zapytała dlaczego stosuje się wskazane przepisy do spółki PKS S.A.? 
 
Radca prawny Andrzej Woźniak zwrócił uwagę na użyte w § 5 pkt 2 sformułowanie tj.: 
„…stosuje się odpowiednio przepisy…”, co oznacza, iż w tym przypadku można zastosować 
przepisy, które dają się zastosować. 
 
Radna Joanna Kruk-Gręziak powiedziała, iż członkowie Zarządu otrzymali przedmiotowy 
projekt uchwały w ostatniej chwili, nie mając odpowiednio dużo czasu, aby dokładnie zapoznać 
się z jego treścią. Dalej radna poprosiła o interpretację zapisu zawartego w § 6 pkt 3 tj. zbycia 
akcji w obrocie zorganizowanym?  
 
Głos został udzielony Krzysztofowi Petrykiewiczowi kierownikowi Biura Inicjatyw i Zamówień 
Publicznych, który wyjaśnił, iż w przypadku zbycia akcji lub udziałów spółek komunalnych w 
obrocie zorganizowanym Zarząd Powiatu jest zwolniony ze stosowania tych procedur. 
 

Starosta Zdzislaw Brezdeń w odpowiedzi radnej powiedział, iż wątpliwości można zgłaszać 

w dowolnym momencie na posiedzeniach Zarządu Powiatu. W sytuacji, kiedy wątpliwości 
zgłaszane przez członka Zarządu nie są wystarczająco wyjaśnione wówczas temat jest 
kontynuowany na kolejnym posiedzeniu Zarządu. Ponadto była możliwość zgłoszenia 
ewentualnych niejasności na posiedzeniach komisji stałych. Starosta podkreślił, iż praca 
Zarządu Powiatu jest zorganizowana w taki sposób, aby w miarę wszystkie projekty uchwał 
zostały przedstawione członkom zarządu odpowiednio wcześniej, jednakże w pewnych 
przypadkach uchwały są podejmowane w trybie nagłym.  
 
Radna Joanna Kruk-Gręziak zwróciła uwagę, iż zastosowanie „trybu nagłego” w przypadku 
omawianego projektu uchwały jest niezrozumiałe dla radnej, ponieważ przepisy na podstawie 
których podejmowana jest przedmiotowa uchwała obowiązują od 1 stycznia 2017 r.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/197/2017 
/załącznik nr 10/, w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i 

zbywania udziałów lub akcji w spółkach prawa handlowego przez Powiat Oławski, przy 12 głosach 

„za” i 4 glosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było. 
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5/ w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na inwestycje z zakresu ochrony środowiska 
związanych z ograniczeniem niskiej emisji, 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/198/2017 
/załącznik nr 11/, w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na inwestycje z zakresu ochrony 
środowiska związanych z ograniczeniem niskiej emisji, przy 14 głosach „za” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

 
6/ stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Specjalnej Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Specjalną Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie 
 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/199/2017 
/załącznik nr 12/, stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
Specjalnej Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
Specjalną Nr 2 przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oławie, przy 14 głosach „za” i 1 glosie 
„wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 
7/ zmieniającej uchwałę w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
im. Tadeusza Kościuszki w Oławie i utworzenia zespołu pod nazwą Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Oławie 
 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/200/2017 
/załącznik nr 13/, zmieniającej uchwałę w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Oławie i utworzenia zespołu pod nazwą 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Oławie, przy 14 głosach „za” i 1 glosie 
„wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 
 

8/ zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu 
Laskowicach 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
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Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/201/2017 

/załącznik nr 14/, zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana 
Kasprowicza w Jelczu Laskowicach, przy 14 głosach „za” i 1 glosie „wstrzymującym się”. 

Głosów „przeciw” nie było. 
 

9/ zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. 
Zjednoczonej Europy w Oławie 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/202/2017 
/załącznik nr 15/, zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 
im. Zjednoczonej Europy w Oławie, przy 14 głosach „za” i 1 glosie „wstrzymującym się”. Głosów 
„przeciw” nie było. 

 

10/ zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Specjalnych w Oławie 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XXXVIII/203/2017 
/załącznik nr 16/, zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół Specjalnych w Oławie, 
przy 14 głosach „za” i 1 glosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 

11/ w sprawie pozbawienia części drogi 1541D położonej w obrębie Chwałowice kategorii 
drogi powiatowej 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński przedstawił treść projektu uchwały. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/204/2017 
/załącznik nr 17/, w sprawie pozbawienia części drogi 1541D położonej w obrębie Chwałowice 
kategorii drogi powiatowej. 
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12/ w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński przedstawił treść projektu uchwały. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
 

Radny Mirosław Kulesza zgłosil kandydaturę radnej Joanny Kruk-Gręziak. 

 

Radna Joanna Kruk Gręziak wyraziła zgodę. 

 

Radny Łukasz Kotapski zgłosił kandydaturę radnego Wawrzyńca Wlazło. 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła ww. kandydatury. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie głosów podjęła Uchwałę 
XXXVIII/206/2017 /załącznik nr 18/, w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku. 
 

13/ zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Oławie Nr XXIX/152/2017 z dnia 22 lutego 2017 r. w 
sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację tych zadań w 2017 roku 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/206/2017 /załącznik nr 
19/, zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Oławie Nr XXIX/152/2017 z dnia 22 lutego 2017 r. w 
sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację tych zadań w 2017 roku. 

 

14/ w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych powiatu oławskiego 
na lata 2018-2023” 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XXXVIII/207/2017 /załącznik nr 
20/, w sprawie przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych powiatu oławskiego na lata 
2018-2023” 
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Ad VIII 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 16.20  zamknął 
posiedzenie Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
                                                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                                 /-/Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


